
 
 
 
 

Förslag till JHOF:s årsmöte 2023 Östersund 2023-02-11 

 

 

Utveckling av SI-systemet 

 

JHOF har kontinuerligt avsatt medel för sportident- och emitsystem, så kallade SI-fonden. 

 

Historiken till detta är följande: 

 

Förbundet köpte emit och ägde det ihop med flera klubbar. Pengar för hyrda brickor gick in 

på JHOF:s konto. Dessa pengar fördes över till sportident när det köptes. 

Klubbarna som ville bli delägare betalade 3300:- samt 500:- /år till polen samt 15:-/hyrd 

bricka. 

Detta skedde troligen i början på 2000 (2001-02) I början skötte Fältjägarna om detta sedan 

Torgny Petttersson, ÖOK. Medlen ska bland annat användas för reparationer, nyinköp och 

batteribyten. 

 

Denna fond har nu vuxit och är i dagsläget ca 250 kkr. JHOF:s styrelse har därför ett förslag 

att styrelsen får i uppdrag att genom en arbetsgrupp göra en analys av hur förbundet på ett bra 

sätt kan använda medlen för utveckling av SI-systemet i JHOF – detta för bäst utveckling av 

distriktets orientering i ett bredare perspektiv. 

 

Med vänlig hälsning Styrelsen JHOF 


